
Biológia szakterület (12 jelölt)
Darvas Alexandra
Biológia BSc
Félév: 4
Sziasztok!
Az idei évben találkozhattatok velem a szoctám sze-
désnél és az Erasmus tájékoztatókon. Szeretném jövő-
re is képviselni a biológia szakot a Küldöttgyűléseken, 
ezért számítok a szavazatotokra! Köszönöm.

Szakács Dávid
Biológus MSc
Félév: 4
Az idei évben képviselőként és a biológia szakterület aktív tagjaként 
dolgoztam a hallgatók problémáinak megoldásán, ezt jövőre is szeret-
ném folytatni. A tavasszal indult Biológus Rendszeres Kirándulások 
(BReKI) nevű szakmai programsorozat szervezését koordinálom, 
lelkes társaimmal azon vagyunk, hogy sok érdekes helyre elvigyünk 
titeket.
Ha szeretnéd, hogy a munkám képviselőként is folytassam, kérlek 
szavazz rám!

Zomborácz Kitti
Biológia BSc 
Félév: 6
Sziasztok!
Ha még nem ismernétek, Kitti vagyok, harmadéves 
biológushallgató. Eddig mentorkodtam és úgy gon-
doltam, hogy ideje többet tenni a szakterületért, a 
hallgatókért.
Tényleg szeretnék a HÖK hasznos tagjává válni, akit bár-
mikor meg lehet keresni problémás ügyekkel. Úgy érzem most értem meg 
erre a feladatra, Ha te is így gondolod, szavazz ám. Ha nem, akkor is! J

Kopcsó Dániel
Biológia BSc 
Félév : 8
Szeretném folytatni továbbra is tevékenységemet a TTK HÖK-ben. És 
továbbra is dolgozni a kommunikációs csoportban. Kérlek szavazz rám, 
hogy továbbra is folytathassam munkámat. 

Szabó Péter
Biológia BSc
Félév: 2
Sziasztok!
Elsőéves biológus BSc-s vagyok. A Griff koliban élek, 
ahol KDB-s vagyok és a Klub Griffin alapítója. Követ-
kező évben mentor leszek, így aktívan részt veszek az 
egyetemi közéletben.
Képviselőként szeretném összekovácsolni a hallgatói 
társadalmat. Kérlek, támogass szavazatoddal!

Böszörményi Kinga
Biológia BSc
Félév: 4
Sziasztok!
Másodéves biológushallgató vagyok, egy évig 
mentor voltam. Szeretnék a Kari Ösztöndíjbizott-
ságban dolgozni, valamint szakmai programokat 
szervezni.

Hevesi Zsófia
Biológia BSc 
Félév: 6
Szeretnéd, ha a 45%-os zh-dat felkerekítenék 50%-
ra? Én is! Sajnos ezt nem tudom megoldani. J
Helyette igyekszem, hogy a nektek szervezett prog-
ramok akadálymentesen működjenek, jól érezzük 
magunkat az egyetemen belül és kívül, pozitív nyo-
ma legyen a hypocampusban.
Bátran találjatok meg az ügyes-bajos dolgaitokkal és a szavazataitokkal!

Fadel Nadin
Biológia BSc 
Félév: 8
Sziasztok!
Végzős biológushallgatóként, reményeim szerint 
MSc-n folytatva tovább tanulmányaimat, szeretnék 
hozzájárulni a szakterület életének fellendítésében, 
a BReKI programok további szervezésében.
Remélem, mindannyiunk hasznára válnak majd.

Pittner Gabriella
Biológia BSc 
Félév: 4
Sziasztok!
Pittner Gabi vagyok, másodéves biológushallgató. 
Képviselőként még nincs sok tapasztalatom, de ha 
rám szavaztok, minden erőmmel azon leszek, hogy 
segítsem a biológia szakterület munkáját.

Huller Zsófia
Biológia BSc 
Félév: 4
Sziasztok!
Hirtelen nem jut eszembe semmilyen jónak mond-
ható kampányszöveg, de legjobb képességeim sze-
rint szeretném képviselni a biológus sorstársaim, 
illetve jelenlegi és jövendőbeli gólyáim érdekeit. 
Köszönöm, ha rám szavazol! J

Kovács Fanni
Biológia BSc 
Félév: 2
Szeretnék képviselő lenni, hogy a gólyák terelgetésén 
kívül segíthessek az összes szaktársamnak, nehogy 
elnyelje őket az egyetemi bürokrácia. Szavazz rám!

Sik Zsuzsanna Brigitta 
Biológia BSc 
Félév: 6

Fizika szakterület (6 jelölt)
Ferdinandy Bence
Fizikus MSc/Biológia BSc
Félév: 2
Elsőéves fizikus mesterszakos és körülbelül másod-
éves biológia alapszakos hallgató vagyok, jelenleg a 
Mafihe külkapcsolati felelőse és fizika szakterületi 
koordinátor. Remélem, hogy az elmúlt évben végzett munkámmal elé-

ELTE TTK HÖK KÉPVISELŐVÁLASZTÁS 2011



gedettek vagytok, és mivel még bőven van mit csinálni, azt is remélem, 
hogy bizalmat szavaztok nekem még egy képviselői ciklusra.

Radnai Tamás
Fizika BSc
Félév: 6
Harmadéves fizikushallgató vagyok matematika minorral, jövőre terve-
zem kezdeni a tanári MA-t. Harmadik alkalommal jelentkezem képvi-
selőnek, hogy folytathassam a fizika szakterületen végzett munkámat. 
Ennek szükséges feltétele, hogy bizalmat szavazzatok nekem.

Lakatos Dóra
Biofizikus MSc
Félév: 2
Az elmúlt években Mafihésként és HÖK-ös képviselőként próbáltam 
minél többet tenni az aktív fizikushallgatói életért. Ezt a tevékenységet 
szeretném folytatni  jövőre is, végzős biofizikus hallgatóként.

Sándor Máté Csaba
Fizikus MSc
Félév: 2
Sziasztok! Negyedéves számítógépes fizikus szakirányos hallgató 
vagyok. Gólyakorom óta tagja vagyok a Mafihének, többen ismerhettek 
programokról, gólyatáborokból. Ebben a tanévben képviselő és tiszt-
ségviselő is voltam a TTK HÖK-ben, és jövőre is szeretném képviselni 
az érdekeinket. Ha problémád/kérdésed lenne felém, ne félj megkeresni 
az esely@ttkhok.elte.hu e-mail címen.

Kovács Olivér
Fizika BSc
Félév: 4
Fizika-kémia tanári szakirányon tanulok. Jelenleg 
a Tanulmányi Csoportban tevékenykedem szakfe-
lelősként, ezt szeretném jövőre is folytatni. Tavaly 
mentor voltam a szakomon, és idén is részt veszek 
a felkészülésben. A fizika szakterületen próbálok 
aktívkodni, főként a tanulmányi témákban.

Enyingi Vera Atala
Fizika BSc
Félév: 2
Reménybeli mentorként és gólyatábor-szervező-
ként, a Mafihe aktív tagjaként szeretném a HÖK 
által is segíteni hallgatótársaimat, és örülnék, ha az 
új nemzedék képviselője lehetnék a szakterületen.

Kémia szakterület (7 jelölt)

Hegedüs György
Kémia BSc
Félév: 4
Immáron egy éve vagyok képviselő és mellette mentor is. Ez alatt az 
idő alatt a mentorrendszer szakterületi segítője lettem, illetve KÖB 
póttag. Úgy érzem, ennél többet is tudnék tenni értetek, és ehhez 
kérném a Ti támogatásotokat, mert együtt erősek vagyunk, mint a 
hidrogénkötés.

László István
Kémia BSc
Félév: 4

Most jelentkezem első alkalommal és gondoltam, szerencsét próbálok. 
Másodéves egyetemistaként szeretnék nagyobb rálátást a képviselői 
rendszerre és úgy segíteni tanulótársaim egyetemi életét. És ezért kér-
ném támogatásotokat.

Pálfy Gyula
Vegyész MSc
Félév: 2
Pálfy Gyula vagyok, elsőéves vegyész MSc hallgató. 
Már lassan egy éve képviselő vagyok és szeret-
ném folytatni a munkát (főleg a második félévben). 
Ahogy eddig, ezután is szeretnék tenni az oktatás 
színvonalának növekedéséért és képviselni a magas 
szintű tudományos pályára készülő hallgatókat is. Ezenkívül az 
egyetemi közéletbe illő szakmai programok szervezésével szeretnék 
tenni azért, hogy egyetemünkről ne csak jó szakemberek, hanem egy-
szersmind valódi értelmiségiek kerüljenek ki. Kérlek, te is támogass 
szavazatoddal!

Tischler Orsolya
Vegyész MSc
Félév: 2
Sziasztok!
Tischler Orsolya vagyok, elsőéves MSc-s vegyész 
szakon, immár másodi ciklusomat töltöm az Önkor-
mányzat képviselőjeként. Jelenleg szociális elnökhe-
lyettesi posztot töltök be, de tisztséget a következő ciklusra már nem 
szeretnék vállalni, „csupán” aktív képviselőként tapasztalataimmal 
és ötleteimmel segíteni a HÖK munkáját. Segítsetek ebben, ha gon-
doljátok! J

Barát Viktor
Vegyész MSc
Félév: 1
Sziasztok!
Barát Viktor (maci) vagyok, elsőéves vegyész MSc hall-
gató. Egy éve vagyok képviselő, ez idő alatt a külügyi 
csoportban tevékenykedtem. Harmadik éve veszek 
részt a kémiás gólyatábor és mindenféle szakos bulik 
szervezésében. Emellett szeretem a sört.

Emődi Flóra 
Vegyész MSc
Félév: 2
Sziasztok! J
Emődi Flóra vagyok, elsőéves vegyész MSc-s hallga-
tó. Eddig kémia szakterületi koordinátorként, men-
torként ismerhettetek meg, illetve a Kémia Intézeti 
Tanácson képviseltem érdekeiteket. Harmadjára indulok kémiás kép-
viselőnek. Amennyiben bizalmat szavaztok nekem, a továbbiakban is 
szeretném folytatni ezt a munkát, elsősorban tanulmányi területen.

Adorján Gábor
Kémia BSc
Félév: 4
Adorján Gábor vagyok, másodéves kémia BSc hallga-
tó. Egy éve dolgozom a HÖK-ben tisztségviselőként. 
Ezen egy év folyamán bőven nyertem rálátást a Hall-
gatói Önkormányzat működésére, megfelelően tud-
nám képviselni szakterületemet. Szavazzatok sokan 
a választásokon!
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Doktorandusz (3 jelölt)
Török Viktor
Földtudományi Doktori Iskola
Félév: 4
Sziasztok!
Török Viktor vagyok, 2009-ben végeztem geográfus 
szakon, évek óta segítem a mindenkori HÖK munkáját 
(rendezvények lebonyolítása, ideiglenes EHÖK KGY 
és Kari Tanács tagság). Doktoranduszként szeretném, 
ha e különleges képzési forma hallgatói is megfelelő 
érdekképviseletben részesülnének. PhD: Élet és Tudomány! J

Jancsó Tamás
Földtudományi Doktori Iskola
Félév: 2
Az eddigi tapasztalataim szeretném most doktoranduszi területen 
hasznosítani.

Varga János
Biológia Doktori Iskola
Félév: 4

Földrajz- és földtudományi  
szakterület (16 jelölt)
Jesch György
Földtudományi BSc
Félév: 2
Szeretnék minden erőmmel azon lenni, hogy segítsem a hallgatók mindenna-
pi életét, és tegyek azért, amiben és ahol az időm tetemes részét töltöm. Időt és 
energiát nem kímélve ez az, amiért szeretnék megtenni mindent. Elsősorban 
a mentorrendszer fejlesztését érzem feladatomnak, mivel tagja voltam egy 
hasonló rendszernek, így jól átlátom a feladatát, működését és esetleges hibá-
it. A másik, amit feladatomnak tartok, a kollégiumi közélet felpörgetése. Úgy 
érzem, a képességeim megvannak az ezzel járó munkafolyamatok gondos és 
precíz elvégzéséhez. Könnyen barátkozom és ismerkedem, közvetlen vagyok. 
Mindezek azért fontosak, mert nem félek odamenni hallgatótársaimhoz és 
kikérni a véleményüket valamiről, illetve ők is látnak szinte minden nap, 
így tudják milyen vagyok, ezért bátran fordulhatnak hozzám kérdéseikkel, 
kéréseikkel, észrevételeikkel. Bátran jelentem ki, hogy megfelelő támogatás-
sal alkalmas képviselő lennék, mert könnyen dolgozom együtt másokkal és 
szeretek is, persze emellett önállóan is megállom a helyem.

Szabó Márton
Földtudományi BSc
Félév: 2
Sziasztok!
Szabó Marci vagyok, földtudományi BSc-s hallgató. 
Jelenleg a mentorképzésben veszek részt és szeret-
ném a jövőbeli munkámmal segíteni a földrajz- és 
földtudományi szakterületet és szaktársaimat. Segíts szavazatoddal, 
hogy mindez sikerüljön!

Kard Anna
Földtudományi BSc
Félév: 4
Jelenleg a mentorkoordinátori tisztséget töltöm be az 
ELTE TTK HÖK-ben. Emellett a szakterületi csopor-

tunknak is aktív tagja vagyok. Ősztől képviselőként is szeretnék részt ven-
ni a hallgató közéletben, így kérlek Titeket, hogy szavazzatok rám! J

Varga Erna
Geográfus MSc
Félév: 2
Talán már néhányotoknak ismerős lehet a nevem, akár 
mint mentor, akár mint a Földrajzos Klub szervezője, 
akár mint a HÖK-ben aktívan tevékenykedő személy. 
Ha az elvégzett munkám alapján érdemesnek találtok 
rá, hogy tovább folytassam a szakterületi képviselői feladatot, kérlek, 
támogassatok szavazatotokkal!

Hajdu Vivien
Földtudományi BSc
Félév: 4
Sziasztok!
Vivi vagyok, másodéves földtudós és elsőéves mate-
kos. Szeretek segíteni másoknak és imádom a kihívá-
sokat. Ha rám szavazol, biztos lehetsz abban, hogy 
mindent meg fogok tenni azért, hogy az itt tanulásod alatt minden 
könnyebben és zökkenőmentesebben menjen. J

Török Balázs
Földrajz BSc
Félév: 4
Sziasztok! Török Balázs vagyok. Célom, hogy több 
tudományos, diákoknak szóló konferenciát szervez-
zen a HÖK nektek, hogy a szakmai tájékozottságotok 
jobb legyen, könnyebben találjatok munkát a diploma 
után, több kapcsolat alakuljon ki a tudományos élet, munkaerőpiac 
és a mindennapi hallgatók között. Továbbá, hogy egy bizalmibb és 
közvetlenebb kapcsolat alakuljon ki a HÖK és köztetek, jobban belelát-
hassatok a HÖK-ben folyó munkákba. Ezért ha valami újat szeretnétek 
és bíztok bennem, akkor rajta!

Váry Zsolt András
Geográfus MSc
Félév: 2
Sziasztok!
Lassan egy éve foglalkozom „A Szakterületen” a hallgatói érdekképvise-
lettel. Ezalatt rengeteg tapasztalatot szereztem, így a következő célokat 
jelölném ki magamnak 2011-12-re:
- hallgatók és tanárok közti kapcsolatok bővítése,
- a szakterületi honlap újragondolása és kidolgozása,
- hallgatói tervek (például Földrajzos konyha) fejlesztése és bővítése,
- az MSc-s képzések felülvizsgálata, diploma értékének növelése.
Ha egyetértesz valamelyik tervvel, szavazz rám!

Tóth Virág
Földrajz BSc
Félév: 3
Sziasztok!
Tóth Virág vagyok, másodéves földrajzos hall-
gató. Eddig mentorként segítettem a gólyákat, 
valamint a HÖK munkáját. Ezenkívül aktívan  részt veszek 
sportos és a kulturális ügyekben is. Vívóedzőként és mentorként 
is sok hallgatóval kerülök kapcsolatba, és igyekszem megoldani 
az esetleges problémáikat. A jövőben szeretném képviselőként 
a Ti érdekeiteket képviselni. Remélem megtiszteltek a szavaza-
totokkal. 
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Kupó Annamária
Földrajz BSc
Félév: 4
Másodéves földrajzosként tapasztalataimmal és ötle-
teimmel segíteném a HÖK munkáját a hallgatókkal 
való kommunikáció javításában, valamint az egyetemi 
élet színesítésében.

Lukács Károly
Földrajz BSc
Félév: 2
Célom a hallgatókkal való kapcsolattartás közhelyének 
gyakorlatba ültetése, a körlevelek egyoldalúsága mellett 
a párbeszédes probléma-megismerés meghonosítása. 
Meggyőződésem, hogy a konstruktív képviselői munka 
alappillére az aktuális problémák lehető leghamarabbi és 
legrészletesebb megismerése, valamint a HÖK felől érkező szabályozások 
és intézkedések megismertetése a hallgatókkal tervezet formájában, és a 
véglegesítésbe minél szélesebb körben bevonni a felmerülő ötleteket.

Labancz Domonkos
Földrajz BSc
Félév: 6
Több közösségépítő programot a szakterületnek! Szeretném, hogy ne 
csak az egyes évfolyamok ismerjék egymást, hanem erősebb legyen az 
alsóbbévesek-felsősök közötti kapcsolat. 

Finder Balázs
Földrajz BSc
Félév: 4
Másodéves földrajzosként elhatároztam, hogy HÖK-
ös akarok lenni. Ezentúl nem csak mulatozni sze-
retnék, hanem valami komoly dolgot is csinálni. Ha 
megszavaztok és igény van rá, munkámmal segíthet-
ném a szakterületet.
Terveim: rendezvények szervezése és lebonyolítása, szociális ügyek 
intézése, meg amit éppen kell.
Magamról annyit, hogy egyetemi rendezvényekről és vendéglátóipari 
egységekből ismerhettek.
Ha szimpatikusnak találtok, tiszteljetek meg X-el!
Köszi, Balu.

Romsics Marcell
Földrajz BSc
Félév: 2
Mik a céljaim HÖK-ösként? Véleményem szerint – 
ha lehetőségem nyílik – képviselőként egy csapat 
tagjaként a legjobb tudomásom szerint „szolgálni” 
a Kart, illetve a hallgatókat. Így például az érdek-
képviselet teendői, illetve minden egyéb, amivel 
a hallgatók életét színesebbé tehetem. Úgy érzem, kreativitásom-
mal és ötleteimmel még élvezhetőbbé tehetem az egyetemi életet. 
Célom, hogy még kreatívabbá, aktívabbá, lelkesebbé tegyem a hall-
gatókat, és ezt – véleményem szerint – érdekes programokkal, jól 
szervezett kampánnyal, illetve közvélemény-kutatással lehet elérni. 
Azért szeretnék még bekerülni a HÖK-be, hogy személyiségemmel, 
szorgalmammal én is adhassak valamit az egyetemi közösségnek! 
Ezek azok az évek, amiket soha nem fogunk elfelejteni, ezért úgy 
gondolom, hogy a lehető legjobban ki kell használni a lehetősé-
geket! Örülnék, ha támogatás révén meg tudnám mutatni, mire 
vagyok képes a hallgatói közösségért!

Molnár Zsolt
Földrajz BSc
Félév: 4
Fotósként az elmúlt két évben sikerült betekintést nyerni 
az egyetemi élet működésébe, szépségeibe. Az elmúlt 
egy évben már a bulifotókon kívül mással is hozzájá-
rultam az egyetemi élethez, mentorként segítettem a gólyákat, valamint az 
évfolyamunk felezőbulijának szervezésében is részt vettem. Terveim között 
szerepel, hogy ezt a vonalat követve képviselőként is még többet hozzá 
tudjak adni a közösségi élethez. Köszönöm, ha rám szavazol. J

Bajnai Dávid
Földtudományi BSc
Félév: 2
Legyen az egyetem az egyetemieké!
Célom elérni, hogy az egyetem a hallgatókért legyen. 
Ha másképp nem is, de legalább az épületekben legyen  
meg ennek a látszata. Létesüljön több minőségi közös-
ségi tér, stb. Hogy a hétköznapjaink jobban telhessenek.

Horváth Dóra
Geográfus MSc
Félév: 2
Sziasztok! Chupi vagyok, elsőéves geográfus MSc-s. Az 
elmúlt időszakban aktívan részt vettem mind A Szakte-
rület, mind a Külügyi csoport munkájában, ősszel pedig 
még a mentorokat is megtáncoltattam! J Ha elégedett 
vagy a munkámmal, köszönöm, hogy rám szavazol.

Matematika szakterület (12 jelölt)
Szabó Ádám
Matematika BSc
Félév: 2
Elsősorban továbbra is a rendezvények, gólyatábor és túrák szervezését 
szeretném aktívan segíteni. (lásd: π-napi túra). Továbbá amennyire 
szabadidőm engedi, adminisztrációs feladatokat is szívesen vállalok 
(például össznépi szoctámpapír-leadás).

Hermán Dániel
Matematika BSc
Félév: 6
Harmadéves matematika alapszakos hallgató vagyok 
alkalmazott matematikus szakirányon, aszcendensem 
a rák. Az elmúlt egy évben úgy gondolom, sikerült 
tennem a hallgatókért, hallgatói képviseletért (példá-
ul: voltam mentor, tartottam MASZAT-ot, szerveztem Kulturális Teaestet, 
Szakdolgozati Konferenciát, népszerűsítettem a szakot nyílt napokon, 
Educatión és középiskolában, tantervi hálókat rajzoltam, és ígéretemhez 
híven a tanulmányi csoport aktív delegáltja vagyok). Nem csorbult lelke-
sedéssel folytatnám a ténykedést a jövőben! Szavazz!

Prikoszovich Mihály
Matematika BSc
Félév: 8
Sziasztok! Prikoszovich Mihály vagyok, negyedéves 
BSc-s. Voltam már kétszer mentor, illetve két éve foglal-
kozom aktívabban a HÖK-kel is. Legtöbbször rendez-
vényeken dolgoztam, ezt a munkát szeretném folytatni 
továbbra is. Kérlek támogass szavazatoddal!
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Dukán András Ferenc 
Tanári MA (matematika-történelem)
Félév: 2
Képviselőként szeretném folytatni eddigi mun-
kám, hogy jövőre is bizalommal kereshessetek 
bármilyen kérdéssel, problémával. Célom tovább-
ra is, hogy a HÖK szabályosan és jól működjön, 
képviselje a TTK-s (ezen belül pedig matekos) 
hallgatók érdekeit minden fórumon és igyekez-
zen az összes hallgatói igényt kiszolgálni.
Ráadás random ígéret: Ha rám szavaztok, következő tanévben kaptok 
4 ajándék órát minden napotokhoz, mert 28 órát mégis könnyebb 
beosztani, mint 24-et.

Árendás Ákos Tuzson
Biztosítási és pénzügyi matematika MSc
Félév: 2
Árendás Ákos Tuzson vagyok, elsőéves MSc-s hallgató. 
Sok problémát tapasztaltam, amiken a jövőben szeret-
nék képviselőként lehetőségeimhez mérten változtatni. 
Szeretnék részt venni a matekos közélet szervezésében, 
a matekos hallgatói honlap fejlesztésében, és továbbra is szeretnék segíteni 
érdekvédelmi kérdésekben is. Ha rám szavazol, nyerhetsz egy kétszemélyes 
belépőt a Margit-szigetre, továbbá kisorsolásra kerül egy Maszatos korre-
petálási alkalom is. J Ha tetszenek az elképzeléseim és a nyeremények is, 
illetve ha mindkettő vagy egyik sem, akkor szavazz rám!

Ivancsó Veronika
Tanári MA (matematika-fizika)
Félév: 2
Sziasztok!
Matematika-fizika tanári MA-n vagyok elsőéves. 
A Matematika Intézeti Tanács delegált tagja let-
tem nyáron, és ősztől a TTK HÖK titkári tisztsé-
gét töltöm be. Kétszer voltam mentor, és idén is beadtam a jelentkezé-
sem. A Szakterületi Csoport ülésein konstruktív szerepet vállalok. Több 
rendezvény lebonyolításában segédkeztem.
Szeretném képviselőségem további megerősítését kérni, ugyanis a köz-
életben eddig is aktívan részt vettem és szándékomban áll ezt továbbra 
is megtenni.

Árendás Péter
Matematika BSc
Félév: 8
Sziasztok! Árendás Péter vagyok a matematika szak-
területről. Korábban mentor és választási bizottsági 
tag, emellett a szakterületi csoportban is az aktí-
vabb szerepvállalásra törekszem. Március eleje óta 
a tanulmányi elnökhelyettesi tisztséget töltöm be. 
Kérlek, támogass szavazatoddal!

Kis Róbert
Tanári MA (matematika-fizika)
Félév: 2
Sziasztok, Kis Robi vagyok. Immáron negyedik éve 
sürgök-forgok az egyetemen, s eddig javarészt az 
ELTE Online újságírójaként tevékenykedtem. Jósze-
rivel bármely sporteseményen megtalálható vagyok. 
Legfőbb célom, hogy a rendszeres mozgás területén az utóbbi időben 
elért aktivitást tovább fokozzam társaim segítségével. Szavazz egy 
X-szel a mozgás mellett! J

Fórizs Dorottya Csilla
Tanári MA (matematika-fizika)
Félév: 2
Sziasztok! Fórizs Dorottya (Dotti) vagyok, elsőéves matek-fizika tanári 
mesterszakos hallgató. 2008 szeptembere óta vagyok képviselő, a Kari 
Ösztöndíjbizottság (KÖB) munkáját segítem azóta is. Kétszer voltam 
mentor és ez a második év, hogy én töltöm be a kollégiumi biztosi tiszt-
séget, Szeretnék a következő évben is aktívan részt venni a közéletben, 
és képviselni az érdekeiteket!

Ota Ayaka
Matematika BSc
Félév: 4
Szeretnék a HÖK munkájában részt venni, különösen a külügyi biztos 
posztja érdekelne.

Szellák Zsanett Titanilla
Matematika BSc
Félév: 2
2010 őszétől vagyok az ELTE TTK matematika BSc 
szakos halgatója. Gólyaként már belevetettem magam 
a Matematika Szakterületi Csoport életébe.
Fontosnak tartom, hogy egy képviselő felelősségtu-
datosan végezze munkáját, összegyűjtse a szakján lévő hallgatói prob-
lémákat és ezeket a SZACS (Szakterületi Csoport) elé terjessze, illetve ő 
is tudjon tenni ellenük.
Ha megválasztotok képviselőnek, minden energiámmal azon leszek, 
hogy a felmerülő problémákat minél hatékonyabban tudjuk megol-
dani.

Németh Péter
Matematika BSc
Félév: 4
Másodéves hallgató vagyok tanári szakirányon. 
Nagyon szeretnék segíteni különféle rendezvények 
szervezésében. Többek között ezért is adtam be jelent-
kezésem, de barátaim bíztatása is kellett. Úgy gondolom, rám bármikor 
lehet számítani.

Környezettudományi 
szakterület (12 jelölt)
Berta Márton
Környezettudomány MSc
Félév: 2
Kedves hallgatók!
Eddig Gólyatábor-főszervezőként Bódvarákón és 
szakterületi képviselőként különféle egyetemi tes-
tületekben (például Centrum Tanács) igyekeztem 
a hallgatókat segíteni, ennek a munkának a folytatásához kérek 
tőled egy X-et a nevem mellé. Ha bármilyen segítségre van szüksé-
ged a bertamarton@ttkhok.elte.hu címen fordulhatsz hozzám.

Grebenár Bettina
Környezettan BSc
Félév: 2
Mindig is szerettem tenni a közjóért. Motiváltnak érzem magam 
ezügyben, és úgy érzem, megállnám a helyem. Ha kapok egy lehetősé-
get, a tőlem telhető legjobbat szeretném nyújtani.
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Hamow Kamirán Áron
Környezettan BSc
Félév: 10
Sokadik éve képviselem a Szakot és Karunkat, szeptembertől terveim 
szerint, már környezettudomány MSc szakos hallgatóként folytathatom 
eddigi munkáim, ha ti is alkalmasnak találtok.
Terveim között a környezettanos tudományos munkák, szakos hallgatók 
számára elérhető eszközpark körének bővítése, tanulmányi hálók fino-
mítása, rendezvényszervezés és a Szak nemzetközi és szakmai kapcso-
latainak fejlesztése szerepel. Szavazz rám te is! J

Koczúr Szilvia
Környezettan BSc
Félév: 2
Sziasztok!
Bár még csak elsőéves környtanos vagyok, de tudom, 
hogy a hallgatóknak időnként segítségre van szüksé-
gük. Eligazodni a tanulmányi ügyekben, ösztöndíjat 
kapni, követni a rendezvényeket nem egyszerű fel-
adat. Engedd, hogy segítsek!
Szavazz rám! Köszönöm! J

Kolev Ádám
Környezettan BSc
Félév: 2
Segíts, hogy segíthessek! Szeretném, ha az egyetem 
nem csak a tanulásról szólna, hanem arról is, hogy  
minden hallgató megtalálja a maga helyét az egyete-
men belül és kívül egyaránt.

Karlik Máté
Környezettan BSc
Félév: 6
Sziasztok!
Harmadéves BSc-s hallgató vagyok. Így saját magamon 
tapasztaltam a képzésünkkel kapcsolatos problémákat. 
Szeretném elérni, hogy zökkenőmentesek és átláthatóak 
legyenek a tanulmányaink. Szavazz rám!

Horváth Anikó
Környezettan BSc
Félév: 4
Azért szeretnék képviselő lenni, mert mentorként volt alkal-
mam belelátni a HÖK munkájába. Eddig is sok Küldöttgyű-
lésen vettem részt és most már szeretnék én is X-et tenni. J

László Dorina
Környezettan BSc
Félév: 4
Sziasztok!
László Dorina vagyok, másodéves környtanos, földrajz minorral.
Azt gondolom, hogy képviselőkre mindegyikünknek szüksége van, főleg 
azért, hogy legyenek, akik értünk vannak, megvalósítják az ötleteinket, 
és segítenek, ha szükségünk van rá.
Idén is szeretnék egy lenni a segítők közül…

László Dávid
Környezettan BSc
Félév: 8
Sziasztok!
Jövőre harmadszor szeretnék képviselő lenni. 
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Az eddigi munkát folytatnám, amivel remélem, hasonló sikereket 
érhetnénk el, mint az előző ciklusban. Legfontosabb dolgunk lenne 
jövőre a BSc tantervek tartalmi felülvizsgálata, valamint az MSc hibá-
inak kijavítása. 

Lőrincz Dalma Veronika Viktória
Környezettan BSc
Félév: 2
Szerbusztok!
Szeretnék HÖK-ös képviselő lenni. Ha megválasztotok, megígérem, 
a leglehetetlenebb kérésekre is oda fogok figyelni. Nekem is vannak 
nagyívű lehetetlen terveim, szóval ezen tervek hű képviselője lennék. 
A remény hal meg utoljára, szavazz rám! J

Máthé Ágnes Réka
Környezettan BSc
Félév: 8
Sziasztok! Negyedik éve figyelem távolról a képvise-
lők munkáját. Ez idő alatt többször ki kellett állnom a 
saját és hallgatótársaim igazáért, most szeretnék még 
többet tenni azért, hogy az egyetemisták problémáira 
megoldást találjunk. Köszönöm, hogy adsz egy esélyt 
a szavazatoddal!

Pozsonyi Alexandra
Környezettan BSc
Félév: 9
2008 óta vagyok a Hallgatói Önkormányzat és azon 
belül a Kari Ösztöndíjbizottság tagja. Szeretném ezt a 
munkát folytatni. Remélem, hogy továbbra is bizalmat 
szavaztok, amit előre is köszönök!

Bemutatkoznak a jelöltek
Az ELTE TTK HÖK képviselői helyeire a jelöltállítás 

véget ért április 15-én. Eddig az időpontig 68 jelentkezé-
si lap érkezett meg hozzánk. A jelentkezők szakterületi 
besorolása az érvényes választási rendszer szerint történt, 
a szavazólapokra szakterületenként és ábécésorrendben 
kerülnek fel a jelöltek. Szavazni április 28. és május 12. 
között lehet majd. Szavazz, mert számít!

Szavazz!
Hogy hol?

Az Északi és a Déli bejáratainál.
Hogy mikor?

április 28. és május 12. között
Hogy mire?

A HÖK képviselőjelöltjeire.


